
 
Møtereferat Sandnes og Jæren Rideklubb 

 

Sandnes 16.01.2021 

 

Tilstede: Heidi Støtland, John E. Stangeland, Gry Rettore, Lisanne Verheul, Jeanette Falkeid og 

 Ann Christin Vognsen.  

Fra administrasjonen: Hanne-Lill Steen og Kenneth Sande 

Ikke tilstede: Erik Berge 

Referent: Ann Christin Vognsen 

 

1.22 Godkjenning av innkalling 

Innkalling til styremøte 16.01.2022 ble godkjent 

 

2.22 Godkjenning av referat 

Alle tidligere referat er godkjent og ligger ute på SJR.no 

 

3.22 Årsmøte 

Årsmøte 2022 settes til tirsdag 29.mars kl.19.30 

 

4.22 Relokalisering 

Ingenting nytt fra kommunen. Klubben forholder seg til informasjonen som er gitt av kommunen 
tidligere, som er at det jobbes med tre ulike lokasjoner. 

 

5.22 Rideskolen 

Økonomisk går det bra. Ca 220 ridetimer i uken. Booking og betalingssystemet fungerer bra, og det 
er fulle partier.  

Leter kontinuerlig etter nye skolehester, men det viser seg vanskelig å få fatt i gode 
rideskolehester/ponnier til en fornuftig pris. Er særlig på jakt etter to og treer ponnier. 

Rideklubben må sette av kjøp av dette i budsjett for 2022. 

 

6.22 Oppstalling 

Fem ledige bokser per nå, men to hester på vei inn. 

Det er til enhver tid utestående betalinger på oppstalling som klubben har problemer med å inndrive. 

Styret ser det nødvendig å oppgradere oppstallingskontrakter, hvor regler rundt utestående betaling 
strammes inn. 

 

 



 
7.22 Økonomi 

Rideskolen har gått godt hele året. 

Mindre inntekter på stevner i 2021 enn foregående år. 

Totalt har vært et bra år økonomisk sett, og klubben går med overskudd. 

 

8.22 Innkommet sak til styre 

Unntatt offentligheten 

 

9.22 Sak fra årsmøte – strategiplan for SJR 

Styret har startet arbeidet med å lage en skisse til strategiplan, og vil sende utkast til de ulike 
utvalgene så snart denne foreligger. 

 

 

 

Styret SJR 

 


